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Témák 
 

1. RRF 
a) Elvileg akadálya nincs a projekt végrehajtásának. 2022-re tervezett kizárólag 

eszközbeszerzést a GPK, viszont a forrás későn érkezett meg, így az év végéig nem lehetett 
megvalósítani a tervet. Így a teljes informatikai beszerzési csomag 2023-ra tolódott, 
remélhetőleg további akadályok nem lépnek fel. Elképzelhető, hogy a hosszadalmas 
adminisztrációs folyamat miatt csak 2024-re érkeznek meg az eszközök. 

b) Józsa Viktor december közepéig elkészítette a kari beszerzési tervet: 127 db 
géptermi/irodai gép (AMD 5600G, 16GB RAM, 500GB SSD, 2TB HDD és monitor), 49 
Laptop, 7 szerver, 7 interaktív tábla, 7 digitális rajztábla és 14 prokejtor, elsősorban a 
nagyobb kari termekbe. 

c) Samu Krisztián jelezte, hogy a perifériákkal (pl. headset, webkamera) kapcsolatos tanszéki 
igényeket mivel a pályázatban az alacsony áruk miatt nem tudjuk elszámolni, így ha 
komolyabb ilyen igény merül fel, a KIB-en keresztül jelezzük. 

d) Szente Viktor: A RAM-okat vélhetően majd racionalizálni szükséges (4×32GB az 5×32GB 
csomag helyett) a többcsatornás üzemmód miatt. Gulácsi Zsombor: A Moodle 
szerverekben 16 TB HDD-je helyett nem kellene inkább RAID? Nem, mert már van egy NAS 
backup céljára. Jelenleg a GTT és a GT3 kap 1-1 szervert, az MM és az EGR 1-1-et, a Moodle 
pedig egy szervertriádon fog futni. 

  



2. A Moodle jövőképe a BME-n 
a) Felmerült, hogy a KIFÜ esetleg tudna segíteni, de a VIK időközben elvállalta a fejlesztést 

egyetemi szinten, hogy az mindenkinek megfelelő legyen. Így a KIFÜ segítségét 
elutasítottuk. A tavaszi félév biztosan a jelenlegi rendszerben fog futni, a fejlesztés 
ütemezése fogja meghatározni, hogy mikor frissíthetjük a rendszert (alapos tesztelések 
után). 

b) Publikus részletek még nincsenek. 
 

3. Moodle félévváltás 
a) A tanszékvezetők tájékoztatva lettek. 

b) Szente Viktor: Ha minden jól megy, akkor nem fog 4 napig (02.09-12.) tartani, jó esetben 
1-2 nap elég lesz. 13-ától már biztosan elérhető lesz a rendszer. 


